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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:717 Riksgäldens transparens 

Den 10 juni rapporterade Affärsvärlden om att de försökt få ut offentliga 
handlingar från Riksgälden angående kreditgarantier till ett svenskt tilltänkt 
företag med ambition att producera stål. Frågorna från Affärsvärlden berörde 
såväl Riksgäldens kreditvärdering av bolaget som storlek på de eventuellt 
ianspråkstagna krediterna för innevarande år. 

En kraftigt maskad kreditvärdering lämnades ut, men någon information om 
kreditgarantier för 2025 fick Affärsvärlden inte ta del av. Utan att kommentera 
det enskilda fallet torde det vara en rimlig ambition att eftersträva hög nivå av 
transparens på området. Inte minst givet den debatt som blossat upp i 
efterdyningarna av Northvolts konkurs är det viktigt att olika former av statliga 
stöd genomlyses och granskas för att säkerställa att statligt risktagande 
synliggörs och redovisas. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Elisabeth 
Svantesson följande: 

 

Hur avser ministern och regeringen att verka för att säkerställa transparens 
kring Riksgäldens kreditgarantier och andra former av offentliga stöd till det 
privata näringslivet? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-06-12
Besvaras senast
2025-08-21
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


